
VERSLAG VAN DE KASCONTROLE-COMMISSIE VAN TUINWIJCK TEN BEHOEVE VAN DE 
ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 22 april 2023. 
 
 
 
Beste leden van Tuinwijck, 
 
 
De commissie heeft alle door de penningmeester en bondsvertegenwoordiger overlegde 
stukken gecontroleerd, volgens de door de bond aangereikte methode en op hun 
kantoor. Zodoende konden wij direct antwoorden krijgen op evt. vragen over de  
stukken. Naar aanleiding van deze controle verlenen wij decharge over boekjaar 2022. 
 
Om de boekhouding minder foutgevoelig en overzichtelijker te maken en om een beter 
inzicht te hebben in alle geldstromen en voorraden, doen wij wederom de aanbeveling 
om de applicatie inkoopbeheer te gaan gebruiken voor het bijhouden van alle 
voorraden.  
 
Daarnaast is ons advies geen contant geld transacties meer te doen. Er zijn meerdere 
alternatieve mogelijkheden voor betalingen: 
 
1. Via internet laten betalen door de vereniging, oftewel de penningmeester.  
2. op rekening, na akkoord van de penningmeester.  
3. Declaratie via de penningmeester. Dit kan digitaal via de mijntuin omgeving of je kan 
je bonnen inleveren bij het bestuur/in de brievenbus, de penningmeester regelt dan de 
betaling. 
 
Dit advies is niet alleen vanwege de administratieve handelingen die contante 
betalingen geven en de foutgevoeligheid, maar ook omdat er door de belastingdienst 
strengere eisen gesteld worden aan alle betalingen.  
Zo mogen betalingen boven de 100 euro alleen nog op rekening en naam, zoniet vervalt 
de mogelijkheid de BTW te verrekenen. Dit kan Tuinwijck tot 21% schelen. 
 
Verder had de kantine vorig jaar een groot kasverschil, waarvan ongeveer de helft was 
ontstaan door de inkoop van de zomermaaltijden. Ons advies is om zo mogelijk strakker 
in te kopen en de prijs van de maaltijden te verhogen naar 6,50 euro. Ook worden om de 
inkoopkosten laag te houden vaak aanbiedingen aangeschaft die tegen einde datum zijn. 
Wat kan resulteren in het moeten weggooien van etenswaren die over datum zijn, wat 
zowel geld kost als zonde is van het eten. 
 
Voor kinderen die een ijsje o.i.d. willen kopen en geen pinpas bezitten nog, moet 
natuurlijk de mogelijkheid blijven om op andere wijze te betalen. Bijvoorbeeld via een 
strippen/prikkaart of kindermuntjes. 
 
 
Amsterdam, april 2023 
 
Leden van de kascontrolecommissie: 
Astrid de Nijs, Jaap Noordermeer, Paula Bollen 


